
JUDEŢUL ALBA
CONSILIUL LOCAL SĂLIȘTEA

PROCES – VERBAL

Încheiat astăzi, 27 octombrie 2022, 
în şedinţa ordinară a Consiliului Local al comunei Săliștea, convocată prin dispoziţia

primarului comunei nr. 148 din 21.10.2022

La şedinţă  sunt  prezenţi  toți  cei  11 consilieri  locali  în  funcție,  dintre  care domnii
consilieri  locali  Bran  Petru-Valentin  și  Martin  Tiberiu-Constantin  participă  prin  mijloace
electronice, neputând participa fizic, fiind plecați din localitate. Şedinţa este legal constituită
şi  îşi  poate  desfăşura  lucrările.  De  asemenea  participă  la  şedinţă  primarul,  secretarul
general al comunei și domnul Stoica Silviu Călin, cetățean al comunei.

Se  supune  spre  aprobare  Consiliului  Local  procesul-verbal  încheiat  în  şedinţa
extraordinară, convocată de îndată, din luna octombrie 2022, care se aprobă cu 11 voturi
pentru.

Se prezintă următoarea ordine de zi:
1.  Proiect  de  hotărâre  nr.  65  din  29.09.2022  privind  analiza  stadiului  de

înscriere a datelor în registrul  agricol,  pentru trimestrul  III,  anul 2022 şi  stabilirea
măsurilor pentru eficientizarea acestei activităţi;

2. Proiect de hotărâre nr. 68 din 20.10.2022 privind rectificarea bugetului local
al comunei Săliștea, judeţul Alba;

3.  Proiect  de  hotărâre  nr.  69  din  20.10.2022  privind  aprobarea  decontării
navetei  cadrelor  didactice  şi  a  personalului  didactic  auxiliar  din  cadrul  Şcolii
Gimnaziale „David Prodan” Săliștea, judeţul Alba;

4. Proiect de hotărâre nr. 70 din 20.10.2022 privind aprobarea alocării sumei
necesare  susținerii  evenimentului  sportiv  “Cupa  între  sate  la  tenis  de  masă,  în
comuna Săliștea”;

5. Întrebări, interpelări, propuneri, petiţii.
Domnii  consilieri  locali  Bran  Petru-Valentin  și  Cordelea  Claudiu-Ioan  solicită

introducerea  pe  ordinea  de  zi,  în  regim  de  urgență,  prin  suplimentarea  acesteia,  a
proiectului de hotărâre nr. 71 din 24.10.2022 privind modificarea și completarea hotărârii
Consiliului Local Săliștea nr. 15 din 28.02.2022 privind aprobarea alocării sumei de 50.000
lei Parohiei Ortodoxe Săliștea și a sumei de 10.000 lei Parohiei Ortodoxe Tărtăria. 

Domnul  primar  solicită  introducerea  pe  ordinea  de  zi,  în  regim  de  urgență,  prin
suplimentarea acesteia, a proiectului de hotărâre nr. 72 din 25.10.2022 privind aprobarea
alocării sumei necesare susținerii  evenimentului cultural-artistic ocazionat de inaugurarea
sediului  Primăriei  comunei  Săliștea,  județul  Alba și  a proiectului  de hotărâre  nr.  73 din
25.10.2022  privind  aprobarea  execuţiei  bugetului  de  venituri  şi  cheltuieli  al  comunei
Săliștea, judeţul Alba, pentru trimestrul III 2022.

Domnul preşedinte de şedinţă supune la vot suplimentarea ordinii  de zi,  care se
aprobă cu 11 voturi pentru.
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Domnul preşedinte de şedinţă supune la vot ordinea de zi  suplimentată, care se
aprobă cu 11 voturi pentru.         

Se trece la punctul 1 de pe ordinea de zi suplimentată,
- Proiect de hotărâre nr. 65 din 29.09.2022 privind analiza stadiului de înscriere

a datelor în registrul agricol, pentru trimestrul III,  anul 2022 şi stabilirea măsurilor
pentru eficientizarea acestei activităţi

Iniţiator: primar –  Stănilă Aurel-Emil
Raportul compartimentului de resort – întocmit de d-na inspector Oana Marinela
Avizele comisiilor de specialitate – prezintă d-nii Linuț Gheorghe-Mircea, Cugerean

Ioan-Valentin, Martin Tiberiu-Constantin.
Secretarul general al comunei informează preşedintele de şedinţă că proiectul de

hotărâre  trebuie  adoptat  cu  majoritate  simplă  (primul  număr  natural  mai  mare  decât
jumătate din totalul consilierilor locali prezenți).

Se acordă:
- aviz favorabil din partea comisiei de specialitate nr. 1 - pentru activităţi economico-

financiare, agricultură, amenajarea teritoriului şi urbanism, protecția mediului și turism;
- aviz favorabil  din partea comisiei  de specialitate nr. 2 -  juridică şi de disciplină,

muncă şi protecţie socială;
- aviz favorabil din partea comisiei de specialitate nr. 3 – pentru învăţământ, sănătate

şi familie, protecţie copii, tineret şi sport, activităţi socio-culturale, culte.
După prezentarea materialelor, domnul preşedinte de şedinţă solicită consilierilor să

se înscrie la cuvânt pentru discuţii, observaţii sau propuneri.
Nefiind  solicitări  pentru  discuţii,  observaţii  sau  propuneri,  domnul  preşedinte  de

şedinţă supune la vot proiectul de hotărâre, care se aprobă cu 11 voturi pentru.
Se adoptă hotărârea nr. 67.
Se trece la punctul 2 de pe ordinea de zi suplimentată,
- Proiect de hotărâre nr. 68 din 20.10.2022 privind rectificarea bugetului local al

comunei Săliștea, judeţul Alba
Iniţiator: primar –  Stănilă Aurel-Emil
Raportul  compartimentului  de  resort  –  întocmit  de  d-ul  contabil  Ledrer  Francisc-

Cristian
Avizele comisiilor de specialitate – prezintă d-nii Linuț Gheorghe-Mircea, Cugerean

Ioan-Valentin, Martin Tiberiu-Constantin.
Secretarul general al comunei informează preşedintele de şedinţă că proiectul de

hotărâre  trebuie  adoptat  cu  majoritate  absolută  (primul  număr  natural  mai  mare  decât
jumătate din totalul consilierilor locali în funcție).

Se acordă:
- aviz favorabil din partea comisiei de specialitate nr. 1 - pentru activităţi economico-

financiare, agricultură, amenajarea teritoriului şi urbanism, protecția mediului și turism;
- aviz favorabil  din partea comisiei  de specialitate nr. 2 -  juridică şi de disciplină,

muncă şi protecţie socială;
- aviz favorabil din partea comisiei de specialitate nr. 3 – pentru învăţământ, sănătate

şi familie, protecţie copii, tineret şi sport, activităţi socio-culturale, culte.
După prezentarea materialelor, domnul preşedinte de şedinţă solicită consilierilor să

se înscrie la cuvânt pentru discuţii, observaţii sau propuneri.
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Domnul  primar  informează  consilierii  locali  că  amendamentul  depus  presupune
mutarea sumei de bani alocată pentru obiecte de inventar Cămin Cultural, la obiectivul de
investiții  –  dotări  Cămin  Cultural,  în  vederea  achiziționării  unei  mașini  de  spălat  vase
profesională.

Domnul președinte de ședință supune la vot amendamentul depus, care se aprobă
cu  8  voturi  pentru,  3  abțineri  –  Bran  Petru-Valentin,  Cordelea  Claudiu-Ioan,  Bogdan
Gheorghe-Nelu.

Nemaifiind solicitări pentru discuţii, observaţii sau propuneri, domnul preşedinte de
şedinţă supune la vot proiectul de hotărâre cu amendamentul depus, care se aprobă cu 8
voturi pentru, 3 abțineri – Bran Petru-Valentin, Cordelea Claudiu-Ioan, Bogdan Gheorghe-
Nelu.

Se adoptă hotărârea nr. 68.
Se trece la punctul 3 de pe ordinea de zi suplimentată,
- Proiect de hotărâre nr. 69 din 20.10.2022 privind aprobarea decontării navetei

cadrelor  didactice  şi  a  personalului  didactic  auxiliar  din  cadrul  Şcolii  Gimnaziale
„David Prodan” Săliștea, judeţul Alba

Iniţiator: primar –  Stănilă Aurel-Emil
Raportul compartimentului de resort – întocmit de d-na inspector Julescu Alexandra-

Maria
Avizele comisiilor de specialitate – prezintă d-nii Linuț Gheorghe-Mircea, Cugerean

Ioan-Valentin, Martin Tiberiu-Constantin.
Secretarul general al comunei informează preşedintele de şedinţă că proiectul de

hotărâre  trebuie  adoptat  cu  majoritate  absolută  (primul  număr  natural  mai  mare  decât
jumătate din totalul consilierilor locali în funcție).

Se acordă:
- aviz favorabil din partea comisiei de specialitate nr. 1 - pentru activităţi economico-

financiare, agricultură, amenajarea teritoriului şi urbanism, protecția mediului și turism;
- aviz favorabil  din partea comisiei  de specialitate nr. 2 -  juridică şi de disciplină,

muncă şi protecţie socială;
- aviz favorabil din partea comisiei de specialitate nr. 3 – pentru învăţământ, sănătate

şi familie, protecţie copii, tineret şi sport, activităţi socio-culturale, culte.
După prezentarea materialelor, domnul preşedinte de şedinţă solicită consilierilor să

se înscrie la cuvânt pentru discuţii, observaţii sau propuneri.
Nefiind  solicitări  pentru  discuţii,  observaţii  sau  propuneri,  domnul  preşedinte  de

şedinţă supune la vot proiectul de hotărâre, care se aprobă cu 11 voturi pentru.
Se adoptă hotărârea nr. 69.
Se trece la punctul 4 de pe ordinea de zi suplimentată,
-  Proiect de hotărâre nr.  70 din 20.10.2022 privind aprobarea alocării  sumei

necesare  susținerii  evenimentului  sportiv  “Cupa  între  sate  la  tenis  de  masă,  în
comuna Săliștea”

Iniţiator: primar –  Stănilă Aurel-Emil
Raportul  compartimentului  de resort  – întocmit  de d-ul  inspector  Boldoșan Călin-

Simion
Avizele comisiilor de specialitate – prezintă d-nii Linuț Gheorghe-Mircea, Cugerean

Ioan-Valentin, Martin Tiberiu-Constantin.
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Secretarul general al comunei informează preşedintele de şedinţă că proiectul de
hotărâre  trebuie  adoptat  cu  majoritate  absolută  (primul  număr  natural  mai  mare  decât
jumătate din totalul consilierilor locali în funcție).

Se acordă:
- aviz favorabil din partea comisiei de specialitate nr. 1 - pentru activităţi economico-

financiare, agricultură, amenajarea teritoriului şi urbanism, protecția mediului și turism;
- aviz favorabil  din partea comisiei  de specialitate nr. 2 -  juridică şi de disciplină,

muncă şi protecţie socială;
- aviz favorabil din partea comisiei de specialitate nr. 3 – pentru învăţământ, sănătate

şi familie, protecţie copii, tineret şi sport, activităţi socio-culturale, culte.
După prezentarea materialelor, domnul preşedinte de şedinţă solicită consilierilor să

se înscrie la cuvânt pentru discuţii, observaţii sau propuneri.
Domnul  primar  informează consilierii  locali  că  s-au achiziționat  4  mese de tenis.

Cupa se va organiza  la  Săliștea,  în  sala  de sport,  la  Tărtăria,  în  Căminul  Cultural,  pe
categorii de vârstă.

Nemaifiind solicitări pentru discuţii, observaţii sau propuneri, domnul preşedinte de
şedinţă supune la vot proiectul de hotărâre, care se aprobă cu 11 voturi pentru.

Se adoptă hotărârea nr. 70.
Se trece la punctul 5 de pe ordinea de zi suplimentată,
- Proiect de hotărâre nr. 71 din 24.10.2022 privind modificarea și completarea

hotărârii  Consiliului Local Săliștea nr. 15 din 28.02.2022 privind aprobarea alocării
sumei  de  50.000 lei  Parohiei  Ortodoxe Săliștea  și  a  sumei  de  10.000 lei  Parohiei
Ortodoxe Tărtăria

Iniţiator: primar –  Stănilă Aurel-Emil
Raportul compartimentului de resort – întocmit de d-na inspector Julescu Alexandra-

Maria
Avizele comisiilor de specialitate – prezintă d-nii Linuț Gheorghe-Mircea, Cugerean

Ioan-Valentin, Martin Tiberiu-Constantin.
Secretarul general al comunei informează preşedintele de şedinţă că proiectul de

hotărâre  trebuie  adoptat  cu  majoritate  absolută  (primul  număr  natural  mai  mare  decât
jumătate din totalul consilierilor locali în funcție).

Se acordă:
- aviz favorabil din partea comisiei de specialitate nr. 1 - pentru activităţi economico-

financiare, agricultură, amenajarea teritoriului şi urbanism, protecția mediului și turism;
- aviz favorabil  din partea comisiei  de specialitate nr. 2 -  juridică şi de disciplină,

muncă şi protecţie socială;
- aviz favorabil din partea comisiei de specialitate nr. 3 – pentru învăţământ, sănătate

şi familie, protecţie copii, tineret şi sport, activităţi socio-culturale, culte.
După prezentarea materialelor, domnul preşedinte de şedinţă solicită consilierilor să

se înscrie la cuvânt pentru discuţii, observaţii sau propuneri.
Nefiind  solicitări  pentru  discuţii,  observaţii  sau  propuneri,  domnul  preşedinte  de

şedinţă supune la vot proiectul de hotărâre, care se aprobă cu 8 voturi pentru, 3 abțineri –
Cioran Dragomir-Florin, Miclea Viorel-Ovidiu, Macarie Daniel-Ioan.

Se adoptă hotărârea nr. 71.
Se trece la punctul 6 de pe ordinea de zi suplimentată,
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- Proiectul de hotărâre nr. 72 din 25.10.2022 privind aprobarea alocării sumei
necesare susținerii evenimentului cultural-artistic ocazionat de inaugurarea sediului
Primăriei comunei Săliștea, județul Alba

Iniţiator: primar –  Stănilă Aurel-Emil
Raportul compartimentului de resort – întocmit de d-ul inspector Boldoșan Călin -

Simion
Avizele comisiilor de specialitate – prezintă d-nii Linuț Gheorghe-Mircea, Cugerean

Ioan-Valentin, Martin Tiberiu-Constantin.
Secretarul general al comunei informează preşedintele de şedinţă că proiectul de

hotărâre  trebuie  adoptat  cu  majoritate  absolută  (primul  număr  natural  mai  mare  decât
jumătate din totalul consilierilor locali în funcție).

Se acordă:
- aviz favorabil din partea comisiei de specialitate nr. 1 - pentru activităţi economico-

financiare, agricultură, amenajarea teritoriului şi urbanism, protecția mediului și turism;
- aviz favorabil  din partea comisiei  de specialitate nr. 2 -  juridică şi de disciplină,

muncă şi protecţie socială;
- aviz favorabil din partea comisiei de specialitate nr. 3 – pentru învăţământ, sănătate

şi familie, protecţie copii, tineret şi sport, activităţi socio-culturale, culte.
După prezentarea materialelor, domnul preşedinte de şedinţă solicită consilierilor să

se înscrie la cuvânt pentru discuţii, observaţii sau propuneri.
Domnul primar spune că, dacă tot s-au finalizat lucrările de renovare și s-a și dotat

sediul Primăriei, este de bun augur să se facă inaugurarea acestuia, precum și un concert.
A vorbit la Consiliul Județean Alba să fie prezenți membrii ansamblului folcloric și fanfarei
Centrului de Cultură „Augustin Bena” Alba. De asemenea vor participa invitați  din orașul
Cugir,  comuna Șugag, județul  Alba, comuna Romos, județul Hunedoara. Va participa și
ansamblul  folcloric  al  Căminului  Cultural  Săliștea.  Îi  invită  pe  domnii  consilieri  locali  să
participe la evenimentul ce se va desfășura în data de 6 noiembrie 2022, începând cu ora
1230.

Domnul consilier local Cordelea Claudiu-Ioan întreabă dacă vor participa și călușarii
din comună.

Domnul primar spune că speră că vor veni. Călușarii  din comuna Romos, județul
Hunedoara vor fi prezenți la eveniment.

Nemaifiind solicitări pentru discuţii, observaţii sau propuneri, domnul preşedinte de
şedinţă supune la vot proiectul de hotărâre, care se aprobă cu 8 voturi pentru, 3 abțineri –
Bogdan Gheorghe-Nelu, Cordelea Claudiu-Ioan, Bran Petru-Valentin.

Se adoptă hotărârea nr. 72.
Se trece la punctul 7 de pe ordinea de zi suplimentată,
-  Proiectul  de  hotărâre  nr.  73  din  25.10.2022  privind  aprobarea  execuţiei

bugetului de venituri şi cheltuieli al comunei Săliștea, judeţul Alba, pentru trimestrul
III 2022

Iniţiator: primar –  Stănilă Aurel-Emil
Raportul  compartimentului  de  resort  –  întocmit  de  d-ul  contabil  Ledrer  Francisc

Cristian
Avizele comisiilor de specialitate – prezintă d-nii Linuț Gheorghe-Mircea, Cugerean

Ioan-Valentin, Martin Tiberiu-Constantin.
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Secretarul general al comunei informează preşedintele de şedinţă că proiectul de
hotărâre  trebuie  adoptat  cu  majoritate  absolută  (primul  număr  natural  mai  mare  decât
jumătate din totalul consilierilor locali în funcție).

Se acordă:
- aviz favorabil din partea comisiei de specialitate nr. 1 - pentru activităţi economico-

financiare, agricultură, amenajarea teritoriului şi urbanism, protecția mediului și turism;
- aviz favorabil  din partea comisiei  de specialitate nr. 2 -  juridică şi de disciplină,

muncă şi protecţie socială;
- aviz favorabil din partea comisiei de specialitate nr. 3 – pentru învăţământ, sănătate

şi familie, protecţie copii, tineret şi sport, activităţi socio-culturale, culte.
După prezentarea materialelor, domnul preşedinte de şedinţă solicită consilierilor să

se înscrie la cuvânt pentru discuţii, observaţii sau propuneri.
Nefiind  solicitări  pentru  discuţii,  observaţii  sau  propuneri,  domnul  preşedinte  de

şedinţă supune la vot proiectul de hotărâre, care se aprobă cu 10 voturi pentru, 1 abținere –
Bran Petru-Valentin.

Se adoptă hotărârea nr. 73.
Se trece la punctul 8 de pe ordinea de zi suplimentată,
- Întrebări, interpelări, propuneri, petiţii.
Se pune în  discuție  cererea  domnului  consilier  local  Cordelea Claudiu-Ioan care

solicită închirierea Căminului Cultural Săliștea în data de 12.11.2022, pentru organizarea
evenimentului “Balul toamnei”.

Domnul primar spune că, dacă dorește, poate solicita închirierea sălii de sport. La
Căminul Cultural Săliștea, organizarea “Nunții de aur” a fost o excepție, organizată de către
Primărie. Căminul Cultural Săliștea nu se poate închiria, întrucât nu este recepția făcută,
constructorul nu a predat cartea tehnică a construcției, nu a venit să facă restul de executat
și să-și primească banii, fiind acționat în instanță în acest sens.

Domnul viceprimar spune că nu se poate închiria până nu se obțin avizele necesare.
Domnul  consilier  local  Cordelea  Claudiu-Ioan  spune  că  se  mai  gândește  dacă

dorește să închirieze sala de sport.
Domnul  primar  îi  sugerează  domnului  consilier  local  Cordelea  Claudiu-Ioan  să

solicite acordul pentru curtea școlii și scenă.
Domnul consilier local Muntean Ioan-Lucian întreabă cam cât mai durează până se

va putea închiria Căminul Cultural Săliștea pentru evenimente.
Domnul primar spune că termenul în instanță este stabilit în luna decembrie 2022.

S-a  solicitat  restul  de  executat.  Constructorul  trebuie  să  vină  cu  cartea  tehnică  a
construcției. Dacă hotărăște instanța, trebuie să o aducă.

Se pune în discuție cererea domnului Lingurar Cornel, domiciliat în satul Săliștea,
care solicită  închirierea sălii  de sport  pentru zilele  de 31.12.2022 și  01.01.2023,  pentru
organizarea Revelionului.

Domnul viceprimar spune că practic cele două cereri sunt asemănătoare.
Domnul primar spune că în acest caz problema este alta. Închirierea sălii de sport

presupune costuri imense. Dacă doresc, domnii consilieri locali pot stabili taxă pentru sala
de sport. Când au fost cheltuieli mici, a suportat Primăria. În acest caz este vorba despre
costuri mari.

Secretarul general al comunei întreabă ce răspuns i se va comunica solicitantului.
Domnul primar spune că îi va formula dumnealui răspuns la solicitare.
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Se pune în discuție proiectul de hotărâre privind atribuirea de denumiri Căminelor
Culturale din comună.

Secretarul general al comunei informează consilierii locali că, înainte de supunerea
spre  aprobare  a  proiectului  de  hotărâre,  trebuie  obținut  avizul  comisiei  de  atribuire  de
denumiri județene. În acest sens trebuie trimisă o documentație, care include cererea de
avizare, proiectul de hotărâre, împreună cu referatul de aprobare, raportul compartimentului
de resort și avizele comisiilor de specialitate ale Consiliului Local.

Domnul consilier local Cordelea Claudiu-Ioan întreabă dacă s-a făcut un sondaj în
acest sens.

Domnul primar spune că vor face sondaj pe Facebook.
Domnul viceprimar spune că denumirea Căminului Cultural Săliștea a fost propusă

de domnul primar, iar denumirea Căminului Cultural Tărtăria a fost propusă de dumnealui.
Domnul consilier local Cordelea Claudiu-Ioan consideră că este necesar sondajul,

deoarece poate sunt și alte personalități.
Domnul primar spune că a făcut publică intenția de atribuire a denumirii Căminului

Cultural Săliștea.
Domnul consilier local Bran Petru-Valentin este de aceeași părere, că trebuie făcut

sondaj.
Se supune la vot acordul de principiu care se aprobă cu 9 voturi pentru, 2 abțineri –

Cordelea Claudiu-Ioan, Bran Petru-Valentin.
Domnul consilier local Muntean Ioan-Lucian întreabă ce se întâmplă cu asfaltarea în

satul Tărtăria.
Domnul primar spune că s-au făcut modificări. Vor veni să continue lucrările. Banii

au fost alocați de către Minister.
Domnul  consilier  local  Cugerean  Ioan-Valentin  întreabă  dacă  s-au  folosit  toate

cantitățile. Semnalează faptul că șanțul nu are fund, sapă în continuare.
Domnul viceprimar întreabă dacă s-a prelungit contractul.
Domnul primar răspunde afirmativ.
Domnul consilier local Cordelea Claudiu-Ioan întreabă ce s-a întâmplat cu lemnele

de foc.
Domnul primar spune că în satul Tărtăria s-au luat lemnele. Au început în Valea lui

Stan, Valea Archișului.
Domnul consilier local Cordelea Claudiu-Ioan întreabă dacă pentru lemnul de plop

termenul-limită pentru plată a fost data de 30.09.2022.
Domnul primar spune că la lemnul de plop nu a fost o dată-limită.
Domnul consilier local Cordelea Claudiu-Ioan spune că s-a făcut o cerere pentru 53

m3.
Domnul primar spune că s-a dat un termen. Cei care au făcut cereri și au plătit, au

dreptul să le ridice.
Domnul consilier local Cordelea Claudiu-Ioan spune că trebuia făcut public cine vrea

lemnul de plop.
Domnul primar spune că, dacă ar mai fi vreo porție și ar veni cineva să solicite, ar

putea să plătească și, ulterior, să le ridice. La Săliștea au fost 77 m3 lemn de plop la liber.
Această cantitate s-a dat în funcție de solicitări. Ultimii 53 m3 s-au luat săptămâna trecută.

Domnul  consilier  local  Cordelea  Claudiu-Ioan  întreabă  dacă  persoanele  care  au
depus cererile privind închirierea spațiului din curtea școlii trebuiau să plătească taxă.
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Domnul  primar  spune  că  doamna  Miclea  Diana,  domnul  Pătruț  Claudiu,  domnul
Gherman Ioan au făcut cereri. Pentru închirierea domeniului public trebuie obținut un acord.
La Tărtăria s-a făcut cerere pentru domeniul public. Nu trebuie confundat domeniul public
cu terenul italianului.

Domnul consilier local Cordelea Claudiu-Ioan spune că cel care a făcut cerere este
egal cu cel care nu a făcut cerere, dacă nu a plătit taxă.

Domnul viceprimar consideră că trebuie percepută o taxă/zi.
Domnul primar spune că nu este o casă pustie, trebuie depusă cerere.
Domnul consilier local Muntean Ioan-Lucian întreabă dacă s-a desființat firma care a

făcut lucrările la Căminul Cultural Săliștea.
 Domnul primar spune că nu a venit cu factura pentru restul de executat de 200000

lei. Nu mai poate prelungi contractul după atâta timp.
Domnul viceprimar  spune că nu a venit  constructorul,  contractul  a expirat,  acum

depinde  de  ce  decide  instanța.  Vor  mai  fi  cereri  privind  închirierea  Căminului  Cultural
Săliștea și nu se vor putea soluționa favorabil.

Domnul consilier local Cordelea Claudiu-Ioan spune că locuitorii comunei au cel mai
mult de suferit. Și la drumuri este aceeași situație.

Domnul primar spune că nu poate insinua nimic, întrucât licitația s-a făcut pe SICAP
pentru drumuri.

Domnul consilier local Cordelea Claudiu-Ioan spune că se tot pricopsesc cu firme
care nu vin să facă lucrările în termen.

Nemaifiind  întrebări,  interpelări,  propuneri,  petiţii,  domnul  Cordelea  Claudiu-Ioan,
preşedintele  de  şedinţă,  anunţă  că s-au epuizat  toate  punctele  de pe ordinea de  zi  şi
declară închise lucrările şedinţei ordinare.

PREŞEDINTE DE ŞEDINŢĂ,       SECRETAR GENERAL,
              Claudiu-Ioan Cordelea                   Mihaela-Alina Ionescu 
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	La şedinţă sunt prezenţi toți cei 11 consilieri locali în funcție, dintre care domnii consilieri locali Bran Petru-Valentin și Martin Tiberiu-Constantin participă prin mijloace electronice, neputând participa fizic, fiind plecați din localitate. Şedinţa este legal constituită şi îşi poate desfăşura lucrările. De asemenea participă la şedinţă primarul, secretarul general al comunei și domnul Stoica Silviu Călin, cetățean al comunei.
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